

Närvarande:

Helene Eklund, Ylva Svangren, Ulf Nilsson, Stefan Wittmann, Gabriella Tjernby och Sofia Gardelin.

Plats: Göran Gustafsson

§ 1 Mötets öppnande

- Ordförande Helene hälsade oss välkomna till dagens möte.

§ 2 Godkännande av dagordning

- Utsänd dagordning godkändes.

§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut

- Föregående protokoll lades till handlingarna.

§ 4 Rapporter**Ordförande**

- GOF hade i oktober en ordförandeträff. SOFT:s ordförande var med via länk.
 - Motioner till förbundsmötet är inlämnat. En gällande arrangemangsavgifter samt en för att inte behöva erbjuda barnpassning på tävlingar.
 - Hitta ut diskuterades.
 - Lillkorpen diskuterades. Bro OK är huvudarrangör 2026.
- Inbjudan har kommit till föreningsledarträff 20 november i Kinnerstugan. Stefan Wittmann, Göran Gustafsson och Sonny Westerlund kommer närvara från klubben.

Sekreterare

- Påminnelse om medlemsavgift kommer sändas ut i slutet av november till de deltagare som ännu inte betalat för 2025.
- Resor för hösten 2025 kommer redovisas i december.
- Har tidigare bett Julia Key om hjälp med att ta fram ett nytt gratulationskort till medlemmar som fyller jämt. Har ännu inte fått någon återkoppling så kommer påminna Julia.
- Kommer att se över rutinen för belastningsregistret och säkra upp att vi har aktuella utdrag gällande våra ledare och de som ibland följer med på resor med ungdomarna.
- Ska uppdatera födelsedagslistan inför 2026 och publicera i nästa nummer av Broosket.
- Ska börja förbereda underlag inför årsmötet.

Kassör

- Helg utan älg och 25manna ska ännu slutredovisas.
- Medlemmarna har tävlat mer än vi har budgeterat för vilket är kul.
- Har kommit in fakturor för kartritning.
- Ronny Liljegren har sökt bidrag hos RF-SISU för nya Sportident enheter och pinnar. Vi behöver 50 nya enheter och 30 nya pinnar. Totala kostnaden blir ca 92 000 kronor. Om vi får bidraget behöver klubben själva betala ca 46 000 kronor.

Beslut: Styrelsen beslutade att vi köper in ovanstående enheter och pinnar till en kostnad för ca 92 000 kronor. Om vi får ett bidrag kommer det läggas direkt mot inköpet.

Tränings och rekryteringskommittén

- Avstamp inför 2026 kommer hållas tillsammans med Helene för att lägga upp en plan för kommande året.
- Resan till Borås och O-event är avklarad. Resan uppskattas jättemycket utav deltagarna. Många säger att det är roligaste resan på hela året.
- Helgen den 13 - 14 september var klubben iväg på 4 olika fastlandstävlingar. Veteran SM - Ungdoms SM - Lång SM och Höstresan.

Stugkommittén

- Eventuellt är det ny ägare till marken utav spåret. Ulf tar kontakt med nya ägaren för att reda ut om ett nytt arrendeavtal behöver skrivas.
- Offert är framtagen på handledare (trappräcke) till Kinnerstugan och duschhusets sidor (totalt 3 st). Kostanden skulle bli 44 000 kronor + moms. Innan vi beställer något ska vi se oss runt för att se om det går att få något bidrag för detta för att få det mer tillgänglighetsanpassat. Styrelsen tycker att det räcker med 2 handledare. En på duschhuset och en på Kinnerstugans vägg mot duschhuset.
- Stugkommittén har möte 25 november för att titta på en plan på kommande renoveringar som behövs.
- Stugkommittén kommer att presentera förslaget om ytan nedanför Kinnerstugan på årsmötet.

Tävlingskommittén

- Natt i natta och Broruset planeras hållas i området runt ICA Maxi arena. Erik Löfgren tillsammans med Ronny Liljegren kommer vara tävlingsledare. Magnus Ihreskog blir banläggare.
- DM lång den 6 september planeras att hållas vid Hejnum Bygdegård. Ev tävlingsledare blir Leif och Ylva Svangren. Stefan blir banläggare.
- 3-dagars önskas hållas vid Garde stugan. Tävlingsledare är ännu inte klar. Birgitta Hjerthén, Kurt Löfgren och Jonn Boman kommer vara banläggare.
- Lillkorpen planeras att hållas vid Slite ishall.
- Tävlingskortet diskuterades. Frågan är ställd om vi ska ha fri tävlingsavgift och ta bort tävlingskortet.

Infokommittén

- Broosket kommer ha manusstopp 23 november.
- Gotlands promotion/Destination Gotland vill skriva avtal med klubben gällande uthyrningen. De vill komma ut till anläggningen och titta på den innan avtal skrivs. Med på det mötet från klubben kommer Gabriella, Helene och någon representant från stugkommittén att närvara.
- Sara och Oskar Hagström är tillfrågade om att komma och hålla föredrag och ev träna med klubben i samband med Helg utan älg 2026.

§ 5 Årshjul

- Årshjulet gicks igenom.
- Årsmötesförberedelser kommer nu att dra igång.
- 2 december kommer vi ha en inspirationskväll med gofika i samband med träningskvällen. Detta för att få inspel från medlemmarna om vad de skulle vilja ha för aktiviteter under 2026 i klubben.
- Årsmöte/årsfest för klubben kommer hållas 21 februari vid Kinnerstugan

§ 6 Uppvaktningar

- Sofia gick igenom uppvaktningar som varit och kommer nu ta fram en ny lista för 2026.

§ 7 Övriga frågor

- Nomineringar till idrottsgalan 2026 är insända. Vi vet ännu inte om någon från klubben kommer ha chans att vinns något pris. Vi planerar att gå på idrottsgalan på Wisby Strand den 14 februari.

Beslut: Styrelsen blir bjudna på biljettkostnaden som tack för 2025 års arbete.

§ 8 Nästa möte

- Måndagen den 10 december klockan 18.00 hemma hos Göran.

§ 9 Mötets avslutande

- Ordförande tackar för kvällens möte och styrelsen tackar Stefan för god mat och fika.

Sekreterare:

Justerare:

Justerare:

Sofia Gardelin

Helene Eklund

Gabriella Tjernby